
De fractie van GroenLinks heeft vragen gesteld over het invaarverbod dat door de gemeente is 

ingesteld voor Hemelvaartsdag. We vinden het belangrijk om aan te geven dat de gemeente volop 

bezig is om de anderhalve meter samenleving in te richten. Nu de activiteiten in de samenleving weer 

meer beginnen, blijft het noodzakelijk om scherp te letten op de balans tussen het opstarten van de 

samenleving en het effect op de volksgezondheid. We zoeken daarin naar balans in een “nieuwe 

normale” situatie door oplossingen te verzinnen voor een situatie die we nog nooit hebben 

meegemaakt. In Steenwijkerland zetten bewoners, ondernemers en gemeente samen de schouders er 

onder en daar zijn we heel erg trots op. 

Hemelvaartsdag was door het mooie weer de eerste dag waar de effecten van de versoepeling 

zichtbaar werden. De horeca is nog dicht, maar toch trokken veel mensen erop uit. Op diverse plekken 

in Nederland leidde dat tot problemen. In nauw overleg met ondernemers en bewoners hebben we 

ons in de gemeente zo goed mogelijk voorbereid op een extra toestroom van mensen. Terugkijkend 

zijn we erg tevreden over het verloop. Er zijn geen noemenswaardig grote problemen geweest en we 

hebben inzichten gekregen die we de komende tijd kunnen gebruiken. Van bewoners en ondernemers 

krijgen we ook positieve reacties op het verloop van Hemelvaartsdag en de gezamenlijke aanpak door 

gemeente en ondernemers. Hieronder is de beantwoording van de vragen opgenomen. 

 

• Hoe kan het dat pas op woensdagmiddag maatregelen zijn verstuurd? 

Omdat ook diezelfde middag pas de besluiten voor de komende periode zijn genomen. Overigens na 

overleg de avond daarvoor met vertegenwoordigers van ondernemers en inwoners. Met name het 

invaarverbod zou pas per 1 juni ingaan, maar vanwege het mooie weer, het aantal reserveringen en op 

verzoek van met name ondernemers is deze maatregel vervroegd. 

 

• Bent u het met ons eens dat de maatregelen rijkelijk te laat zijn verstuurd? 

Nee dat zijn wij zeker niet. Na overleg op de avond voor het besluit is woensdag het besluit genomen 

en daarna zijn partijen direct geïnformeerd en is z.s.m. rond 16 uur ook een persbericht uitgedaan. Op 

dat moment werden ook de borden al geplaatst. Dat leidde logischerwijs tot verrassing en ook tot 

enkele vragen aan de gemeente. Na het versturen van het persbericht en de mediapublicaties is onze 

indruk dat we veel inwoners en ondernemers bereikt hebben. Op Hemelvaartsdag zelf bleek dat 

schippers en belanghebbenden goed geinformeerd waren over de maatregel. Dat er maatregelen 

zouden komen, het is immers nog steeds crisistijd, is regelmatig door gemeente en media en op social 

media gecommuniceerd. 

 

• Wie is verantwoordelijk voor het op de hoogte brengen van de maatregelen aan de 

ondernemers en inwoners? 

Het gemeentelijk beleidsteam (GBT) onder leiding van de burgemeester; in crisistijd worden deze 

maatregelen voortvloeiend uit de noodverordening niet door het college genomen. 

 

• Hoe en wanneer gaat u ondernemers en inwoners in Giethoorn op de hoogte brengen van de 

te nemen maatregelen tijdens Pinksteren? 

Komende week komt het GBT weer bijeen om het weekend na Hemelvaart te evalueren en aan de 

hand van scenario’s te bespreken of verdere maatregelen nodig zijn voor het Pinksterweekend en/of 

de vakantieperiode. We kijken hierbij ook nadrukkelijk naar het moment waarop de restaurants en de 

terrassen weer open mogen. Hierover wordt zo spoedig mogelijk na eventuele besluiten 

gecommuniceerd. 

 

Met betrekking tot de inhoud van de maatregelen hebben wij de volgende vragen 



 

• Wie is juridisch aansprakelijk indien gasten vanuit meerdere huishoudens toch in één boot 

gaan zitten? 

De mensen die de boot huren. De ondernemers hebben duidelijke maatregelen genomen om dit te 

voorkomen, maar huurders blijven hiervoor verantwoordelijk en hierop aanspreekbaar. 

 

• Bent u bereid ondernemers te informeren over de mogelijkheden zodat zij juridisch niet 

aansprakelijk zijn? Dit vanwege het feit dat ondernemers dit moeilijk kunnen controleren 

De ondernemers kennen de regels en verantwoordelijkheden en zien daar ook goed op toe. Bij 

verhuur en vertrek heeft de verhuurder, en dat is ook bekend, zeker ook verantwoordelijkheden op 

basis van de noodverordening waaraan hij/zij zich niet kan onttrekken. 

 

• Hoe voorkomt u dat toeristen hun behoefte ergens gaan doen? Er is slechts 1 openbaar toilet 

en ondernemers mogen hun toilet vooralsnog niet openstellen 

Wij onderkennen en onderzoeken dit probleem en zullen zeker meedenken in oplossingsrichtingen. 


